

Title (en)

EXERCISE ARM-CHAIR.

Title (de)

SESSEL, UM PHYSISCHE ÜBUNGEN ZU MACHEN.

Title (fr)

FAUTEUIL PERMETTANT DE FAIRE DES EXERCICES PHYSIQUES.

Publication

EP 0143778 A1 19850612 (EN)

Application

EP 83901837 A 19830520

Priority

SE 8300200 W 19830520

Abstract (en)

[origin: WO8404689A1] The idea behind the possibilities of this arm-chair is to reach the direct and spontaneous wish for exercise of those who are handicapped or are in the position that they are otherwise prevented by TV, video or other physical reasons. This threshold is to be eliminated by mounting a pulling device with a rope of about 2,5 m in the arm-rest (3) and is given different exercise possibilities by placing the rope in the pulleys attached to the upper part of the back-rest of the chair (9), to the frame of the chair (7), to the support of the chair (8) and by the forward position of the pulling machine contained in the cushion of the arm-rest.

Abstract (fr)

Le but de l'invention est de réaliser un fauteuil permettant à ceux qui le désirent d'effectuer directement et spontanément des exercices physiques notamment les handicapés ou ceux que la TV, la vidéo ou d'autres raisons physiques empêchent de faire normalement des exercices physiques. Cet obstacle est surmonté en montant un dispositif de traction avec une corde d'environ 2,5 m dans l'accoudoir (3), lequel offre plusieurs possibilités d'exercice en faisant passer la corde dans les poulies fixées à la partie supérieure du dossier de la chaise (9), au cadre de la chaise (7), au support de la chaise (8) et par la position vers l'avant de l'appareil de traction contenu dans le coussin ou rembourrage de l'accoudoir.

IPC 1-7

A63B 21/00

IPC 8 full level

A63B 23/035 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 23/0355 (2013.01); **A63B 2210/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8404689A1

Designated contracting state (EPC)

BE FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8404689 A1 19841206; EP 0143778 A1 19850612

DOCDB simple family (application)

SE 8300200 W 19830520; EP 83901837 A 19830520